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ΘΕΜΑ : «Αξιοποίηση του λιμανιού στο Πλατυγιάλι Αιτωλοακαρνανίας» 
 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Το λιμάνι στο Πλατυγιάλι Αιτωλοακαρνανίας αποτελεί έναν τεράστιο αναπτυξιακό  
πόρο ο οποίος παραμένει αναξιοποίητος, παρά το γεγονός ότι πολλοί θαλάσσιοι 
«δρόμοι» περνούν από μπροστά του. Πολλοί ντόπιοι παράγοντες, κάτοικοι και 
επαγγελματίες της περιοχής, αντιλαμβανόμενοι τις προοπτικές του εν λόγω λιμανιού, 
μας παροτρύνουν να ωθήσουμε τους αρμόδιους Πολιτειακούς φορείς να 
συνειδητοποιήσουν την αναγκαιότητα αξιοποίησης του άνω λιμανιού στο Πλατυγιάλι, 
προς όφελος της τοπικής οικονομίας και ανάπτυξης. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:  

1. Για ποιους συγκεκριμένους λόγους, η ανωτέρω υποδομή παραμένει τόσον καιρό 

αναξιοποίητη, με την ολοκλήρωσή της να καθυστερεί και το λιμάνι στο Πλατυγιάλι 

Αιτωλοακαρνανίας να μην έχει παραδοθεί ακόμα προς χρήση στην τοπική κοινωνία, 

μετά την παρέλευση τόσων ετών; 

2. Προτίθεσθε να αναλάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, προκειμένου να αρθούν 
τα όποια εμπόδια και να αξιοποιηθούν οι ημιτελείς εγκαταστάσεις στο άνω 
αναφερόμενο λιμάνι, δεδομένης της στρατηγικής θέσης του, ώστε το εν λόγω, τιθέμενο 
σε λειτουργία, να εκκινήσει διαδικασίες ανάπτυξης της ευρύτερης περιοχής, 
αξιοποιούμενο, τόσο στις θαλάσσιες μεταφορές πρώτων υλών ή εμπορευμάτων, όσο 
και στον ελλιμενισμό σκαφών αναψυχής; 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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